



FAMILY IN TRANSITION



Top 14 most active students will receive a \$150 award for attending events in the Fall semester.

在秋季学期，前14名最活跃的学生将获得150美元奖励，以表彰他们的积极参与！*

**Minimum 2 workshops and 1 volunteering event and a final project.*

参与要求: 至少参加2个工作坊、1个志愿者活动，并完成一个最终项目。

ABOUT THE PROGRAM/ 关于该计划

Family in Transition is a cultural and identity program that guides high school students through an exploration of cultures, including American culture, and brings awareness to participant's own culture and identity through workshops and volunteering opportunities. While the program is aimed towards AAPI students, everyone is welcome to join!

Family in Transition 是一个专注于文化与身份认同的项目。通过工作坊和志愿者机会，高中学生将有机会探索包括美国文化在内的多元文化，同时提升对自身文化和身份的认知。虽然该项目主要面向亚裔美国人（AAPI）学生，但欢迎所有有兴趣的参与者。

Fall 2025 Events/ 2025 年秋季活动*

- SEPT** 9月 • Orientation/ 迎新
- OCT** 10月 • Halloween Cultural Activity/ 万圣节文化活动
• Halloween Volunteer Event/ 万圣节志愿者活动
- NOV** 11月 • Gratitude Workshop/ 感恩工作坊
• Volunteer Event/ 志愿者活动
- DEC** 12月 • Project Presentation/ 项目介绍
• Holiday Cultural Activity/ 节日文化活动

*This is an outline of tentative events! There may be different events & volunteer opportunities offered during the semester. 这是一个初步的活动安排！学期期间可能会有其他的活动和志愿者机会。

Sign up here!
请在此报名！



First round application due 9/19.

第一轮申请截止日期是9月19日。

Follow @ccscfit on Instagram to stay updated about our events!

在 Instagram 上关注 @ccscfit，即可了解我们活动的最新动态！

CONTACT US
联系我们



FIT@SFCCSC.ORG



(415) 291-1880